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JEUGDRAAD – VRIJDAG 9 DECEMBER 2022 
 

 
Aanwezig: 
 

voor Chiro Gust: Niels Van Regenmortel; 
voor Scouts & Gidsen Nijlen: Ferre De Cordt; 
voor Chiro Pako-Me: Julie Guldentops; 
voor Chiro Elckerlyc – Jong Leven: Fé Dieltjens en Lisse Faes; 
voor Chiro Pako-Jo: Kenneth Verelst; 
voor Speelplein Boemerang: Sanne De Cleene; 
voor jeugdhuis Kroenkel: Jasmina Chikri; 
 
Nick Van den Eynde (onafhankelijke), Felia Thys (onafhankelijke), Simen Thys 
(onafhankelijke), Stijn Claes (voorzitter jeugdraad), Tom Covens (schepen van Jeugd) en 
Gunther Melis (jeugdconsulent). 
 
Verontschuldigd: Amelie Diels (Chiro Bevel), Marie Roevens (Chiro Bevel), Mere Haegemans 
(Chiro Pako-Me), Seppe Poel (Chiro Pako-Jo), Kato Van Beirendonck (Chiro Nele), Isabo Smets 
(Chiro Nele), Celien Boedt (Scouts & Gidsen Nijlen), Dries Dillen (Speelplein Boemerang) en 
Stijn Dierckx (onafhankelijke). 
 
1. Verslag vorige jeugdraad 
 

Het verslag van de vorige jeugdraad, op 10 november 2022, wordt goedgekeurd. 
 
 

2. Vraag leerlingen Sint-Calasanz-Instituut – project SDG’s: menstruatiemateriaal 
 

We starten de jeugdraad met het bezoek van een delegatie uit het Sint-Calasanz-Instituut: 
leerlingen Demi Verleysen en Emma Verheyen en leerkracht Eva Van Aert. Een aantal 
leerlingen van het vijfde middelbaar gaat op inleefreis naar India dit schooljaar. Hierbij 
werken de leerlingen ook rond de SDG’s (duurzame ontwikkelingsdoelstellingen). Rond de 
SDG’s ‘geen armoede’, ‘goede gezondheid en welzijn’ en ‘ongelijkheid verminderen’ willen 
de leerlingen een initiatief uitwerken waarbij er in de toiletten van de school gratis 
menstruatiemateriaal aangeboden wordt voor wie het nodig heeft (op die manier wordt de 
drempel verlaagd). Aan de jeugdraad wordt gevraagd om we mee kunnen/willen 
ondersteunen bij dit uit te werken initiatief. 
 



De jeugdraad juicht dit voorstel toe en wil mee de kostprijs op zich nemen om kastjes aan te 
maken om het materiaal in te leggen voor zowel beide secundaire scholen, het jeugdhuis en 
het sportcentrum en sporthal De Putting (7 kastjes dus – 2 per school). De kastjes zouden in 
het Githo gemaakt kunnen worden (de schepen informeert hier naar). 
 
Daarnaast wil de jeugdraad in het voorjaar een evenement (fuif) organiseren in het jeugdhuis 
waarbij de opbrengst gebruikt kan worden om een startpakket aan materialen aan te kopen. 
 
De leerlingen van het Sint-Calasanz-Instituut werken een concreet voorstel uit voor de kastjes 
en houden ons op de hoogte. 
 
 

3. Inspraakacties jeugdraad – kiezen thema’s en uitwerken vragen 
 

In kleine groepjes wordt tijdens deze jeugdraad werk gemaakt van het formuleren van vragen 
die we tijdens onze inspraakacties kunnen gebruiken. De vragen werden over verschillende 
thema’s voorbereid en zullen verder bekeken worden door de jeugdconsulent en de voorzitter 
van de jeugdraad in functie van de uit te werken bevragingen. 
 
Thema’s waarover vragen uitgewerkt werden: jeugdbeleid, uitgaan in Nijlen, jeugdwerk,  
tiener zijn in Nijlen, mentale gezondheid, mobiliteit, inspraak, de jeugdraad, vrije tijd in de 
gemeente Nijlen, klimaat op lokaal vlak, wonen in Nijlen en veiligheid in de gemeente Nijlen. 
 
Tegen de volgende jeugdraad willen we zicht hebben op de eerste inspraakacties. 
Jeugdraadsleden die hier graag aan mee werken, mogen een seintje geven aan de 
jeugdconsulent. 
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4. Meerjarenplanning lokaal bestuur Nijlen – budget 2023 - toelichting 
 

De schepen van Jeugd, Tom Covens, geeft een algemene toelichting over de budgetten van de 
gemeente naar 2023 toe. Voor de gewone werking van de gemeente wordt jaarlijks een 
budget voorzien van 35 miljoen euro. Tijdens de periode van deze meerjarenplanning (2020-
2025) is er bijkomend een bedrag voorzien van 52 miljoen euro voor investeringen (grotere 
projecten) waarvan er ongeveer 14 miljoen euro terug gesubsidieerd wordt. 
 
De projecten voor komend jaar worden ook kort toegelicht (bouw nieuwe basisschool in 
Kessel is gestart, met bijhorend landschapspark, bouw en verbouwing basisschool in 
Klokkenlaan wordt voorzien, realisatie van een pastoriepark in Kessel, de opmaak van een 
masterplan voor een sportcluster rond Kessel-Fort, enkele fietsdoorsteken en trage wegen 
worden gerealiseerd en een visie rond het zwembad van Nijlen zal uitgewerkt worden (op 
termijn moet er immers een nieuw zwembad gebouwd worden maar dat zal wellicht enkel 
kunnen in samenwerking met andere gemeenten of partners. 
 
De energiecrisis en de hoge inflatie maken dat de gemeentelijke financiën onder druk staan 
en dus zal er bespaard moeten worden. Het bestuur gaat daarom de beslissing nemen om het 
muziekfestival Jour Tibour (en familiefestival Petit Tibour) te schrappen (dit bespaart een 
effectieve kostprijs van 40.000 à 45.000 euro per jaar). Daarnaast zal er ook bespaard worden 
op de poetsdienst van de gemeente (moeten met minder middelen gaan werken) en is de 
investering rond de buitenaanleg aan de gemeentelijke werkhallen (team Facility) geschrapt. 
 
De jeugdraadsleden zijn erg teleurgesteld over het schrappen van Jour Tibour en het gebrek 
aan inspraak vooraf en gaan hierover in discussie. Ze besluiten eveneens een officieel advies 
te schrijven aan het gemeentebestuur. We geven dit advies mee in het verslag: 
 
 



“Tijdens de algemene vergadering van 9 december 2022 gaf de schepen van Jeugd een toelichting over 
de aangepaste meerjarenplanning die voorligt voor de komende jaren. Door de financieel moeilijke 
periode waarin we vertoeven werd ook duidelijk gemaakt dat er besparingen opgenomen zullen 
worden. Voor de jeugdraadsleden springt uiteraard het schrappen van Jour Tibour (en Petit Tibour) 
erg in het oog. 
 
Het schrappen van het muziekfestival werd met grote teleurstelling onthaald door de jeugdraad. Als 
jeugdraad menen we dat dit festival een van de weinige festiviteiten in onze gemeente is, met als 
doelpubliek jongeren, en dat in een periode waar vele organisatoren en verenigingen zich steeds meer 
gaan richten op een oudere doelgroep (vaak vanuit een commercieel oogpunt – iets waar de gemeente 
bij Jour Tibour wel het verschil in kon maken). 
 
Daarnaast wordt dit festival georganiseerd door Nijlense jongeren in samenwerking met de gemeente. 
De jongeren die zich hier vrijwillig voor inzetten verwerven ook een schat aan kennis en ervaring met 
deze activiteit. Deze groep vrijwilligers die hier van leert en hier ook in groeit, voelt zich nu in de 
steek gelaten. Het schrappen van Jour Tibour is noch met hen, noch met de jeugdraad vooraf 
besproken wat we erg jammer vinden. Bij het nemen van zulke beslissing, met heel wat rechtstreekse 
impact op jeugd, vinden we inspraak erg belangrijk. We zijn dan ook teleur gesteld dat we hier niet in 
betrokken zijn geweest. We hebben al meerdere keren aangegeven de afgelopen jaren dat we echte 
inspraak en betrokkenheid missen door het beleid. 
 
Het schrappen van Jour Tibour is een enorm zichtbare en voelbare besparing naar jongeren, 
jeugdverenigingen, vrijwilligers en publiek. We betreuren het dan ook dat een festival, dat in onze 
gemeente en regio zeer gekend is, zomaar aan de kant gezet wordt zonder een kans te krijgen om mee 
te werken aan een oplossing. 
 
Daarbij zouden we ook graag verwijzen naar ons memorandum waarin de jeugdraad aangaf dat het 
ongelooflijk belangrijk is voor de jeugd in Nijlen dat er voldoende en betaalbare 
ontmoetingsmogelijkheden zijn en blijven in onze gemeente. Fuiven, festivals en andere evenementen 
zijn hier een voorbeeld van. En we hopen van harte dat de gemeente toch probeert om hier mee in bij 
te dragen. Het is eenvoudig om hier als gemeente achter te staan wanneer alles goed gaat maar het is 
op de momenten van crisis dat getoond moet worden dat de gemeente dit ook meent. 
 
De jeugdraad heeft de afgelopen jaren al een aantal keer aangehaald dat ze graag willen 
samenwerken met de gemeente en dat ze de kans zouden willen krijgen om op voorhand advies te 
geven en niet nadat een beslissing gemaakt is. We zouden het op prijs stellen als er nog bekeken kan 
worden of deze beslissing terug gedraaid kan worden en we mee na kunnen denken over mogelijke 
oplossingen. We hebben als jeugd de afgelopen jaren al bewezen om in moeilijke tijden mee flexibel 
te zijn en oplossingsgericht te denken. 
 
Alvast bedankt om ons advies ter harte te nemen.” 
 
De schepen heeft begrip voor de teleurstelling en het advies van de jeugdraadsleden. Hij 
geeft nog wel mee dat er extra ingezet zal worden op jeugdwelzijn en haalt aan dat in het 
verleden de jeugdraad mee een belangrijke rol gespeeld heeft in het realiseren van het 
aanbod rond jeugdwelzijn (dankzij de inzet van de jeugdraad is er heel wat op poten gezet de 
afgelopen jaren… oprichting JAC Nijlen, acties rond Warme William, …). Het was een bewuste 
keuze om hier zeker niet op te besparen, alsook de ondersteuning van het jeugdwerk en een 
aantal andere initiatieven blijven gespaard. 
 
NFO: Tom Covens, schepen van Jeugd (0497 60 15 63) 
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5. Doe je zeg 
 

Julie Guldentops (Chiro Pako) informeert nog eens opnieuw naar het open stellen van de 
grasvelden aan hun chiro. De chiro mist dit extra speelterrein tijdens de wekelijkse 
chirozondagen. Schepen van Milieu, Tom Covens, antwoordt dat er tegenover vorige 
jeugdraad geen wijziging te melden is: de gemeente wacht nog steeds op de resultaten van 
de bodemonderzoeken van OVAM. 



Zo lang deze niet beschikbaar zijn, mag er geen gebruik gemaakt worden van het grasveld 
(omwille van de volksgezondheid – mogelijke Pfas/Pfos-vervuiling). 
 
Alle jeugdraadsleden worden hartelijk uitgenodigd om op oudejaarsdag in de voormiddag 
langs te komen in het jeugdhuis voor een pannenkoek en warm drankje. 
 
Ferre De Cordt vraagt, namens de scouts, om interessante leveranciers voor bedrukte truien 
aan hem te bezorgen. De scouts zoekt alternatieven uit. Al melden de andere aanwezigen dat 
het textiel het voorbije jaar overal duurder geworden is. 
 
 

6. Volgende vergadering 
 
We komen terug samen op vrijdag 10 februari 2023 om 20 uur. Een uitnodiging volgt eind 
januari. 
 
 

Nijlen, 13 december 2022 
 
 
 
 
 
 

Gunther Melis 
Jeugdconsulent 

 

Afdeling Sociaal en Vrije Tijd – gemeente Nijlen 


